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RP.0002.61.2022 

 

Protokół nr LXI/2022 

z obrad LXI sesji Rady Powiatu Białostockiego VI kadencji 

w dniu 30 czerwca 2022 r. 

w Starostwie Powiatowym w Białymstoku 

 

Obrady LXI sesji Rady Powiatu Białostockiego VI kadencji w dniu 30 czerwca  

2022 roku o godzinie 1000, otworzył Przewodniczący Rady Powiatu Białostockiego –  

Pan Zenon Żukowski. 

Na wstępie powitał członków Zarządu, wszystkich Radnych oraz zaproszonych gości  

(lista obecności stanowi zał. nr 1,2,3,4).  

W obradach LXI sesji Rady Powiatu Białostockiego wzięli udział zaproszeni goście: 

 Pani Marta Szczuka – Skarbnik Powiatu Białostockiego, 

 Pani Joanna Kondzior – Sekretarz Powiatu Białostockiego,  

 Pani Hanna Nikitiuk – Radca Prawny Starostwa Powiatowego w Białymstoku, 

 Pani Mirosława Drewnowska – Dyrektor Wydziału Geodezji, Katastru i Nieruchomości,  

 Pani Julita Skiepko – Dyrektor Wydziału Kultury, Sportu, Turystki i Promocji, 

 Pani Agnieszka Polińska Żukowska – p.o. Dyrektora Wydziału Spraw Społecznych  

i Zarządzania Kryzysowego, 

 Pani Małgorzata Nowik – Dyrektor Wydziału Organizacyjnego, 

 Pani Monika Ratyńska – Dyrektor Wydziału Środowiska i Rolnictwa, 

 Pani Karina Kurzewska – Dyrektor Wydziału Architektury, 

 Pani Monika Szpakowksa – Dyrektor Wydziału Komunikacji, 

 Pan Mateusz Nikitiuk – Powiatowy Rzecznik Konsumentów, 

 Pan Przemysław Panas – Zarządzanie ruchem na drogach powiatowych i gminnych,  

 Pan Marek Jędrzejewski – Dyrektor Powiatowego Zarządu Dróg w Białymstoku, 

 Pani Magdalena Waszczeniuk - Zastępca Dyrektora Powiatowego Zarządu Dróg  

w Białymstoku, 

 Pan Piotr Matusiak – Dyrektor PUP w Białymstoku,  

 Pani Urszula Łapińska – Dyrektor SP ZOZ w Łapach, 

 Pani Beata Sikora – Główna Księgowa w SP ZOZ w Łapach, 

 Pani Elżbieta Turczewska – Dyrektor PCPR w Białymstoku, 
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 Pan Andrzej Czaban – Powiatowy Inspektor Nadzoru Budowlanego w Białymstoku,  

 Pan Maciej Daniel Wesołowski – Komendant Miejski Policji w Białymstoku, 

 Pan Tomasz Birycki – p.o. Komendanta PSP w Białymstoku, 

 Pan Wiesław Kulesza – Państwowy Powiatowy Inspektor Sanitarny w Białymstoku, 

 Pan Jan Steckiewicz – Dyrektor Domu Pomocy Społecznej w Choroszczy, 

 Pan Józef Domaszuk - Dyrektor Domu Pomocy Społecznej w Czerewkach, 

 Pani Anna Giesko - Dyrektor Domu Pomocy Społecznej w Jałówce,  

 Pani Marta Pasieka - Dyrektor Domu Pomocy Społecznej w Uhowie,  

 Pan Marian Sacharewicz – Dyrektor Powiatowego Środowiskowego Domu 

Samopomocy w Łaźniach, 

 Pani Grażyna Zimnoch – Dyrektor Centrum Administracji Obsługi Placówek 

Opiekuńczo – Wychowawczych w Krasnem, 

 Pani Katarzyna Karczewska – Dyrektor Domu Dziecka w Supraślu, 

 Pani Barbara Łabędzka – Wicedyrektor Zespołu Szkół Mechanicznych w  Łapach, 

 Pan Krzysztof Dobkowski – Dyrektor CKZ w Łapach, 

 Pan Andrzej Święcicki – Powiatowa Poradnia Psychologiczno – Pedagogiczna  

w Białymstoku,  

 Pani Aneta Waszkiewicz – Dyrektor Poradni Psychologiczno – Pedagogicznej  

w Łapach, 

 Pan Dariusz Wincenciak – Dyrektor I LO w Łapach. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Białostockiego – Pan Zenon Żukowski stwierdził, 

iż na podstawie listy obecności w obradach uczestniczy 26 radnych, co stanowi quorum przy 

którym Rada Powiatu może obradować i podejmować prawomocne uchwały. 

 

W obradach LXI sesji Rady Powiatu Białostockiego uczestniczyli: Pan Andrzej Babul, 

Pani Maria Busłowska, Pani Bożena Bieryło, Pani Barbara Grabowska, Pan Roman Czepe 

(Wicestarosta Powiatu Białostockiego), Pani Jolanta Den, Pan Jan Gradkowski (Członek 

Zarządu Powiatu Białostockiego), Pani Anna Grycuk, Pan Andrzej Gąsowski, Pan Mariusz 

Gołaszewski (Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Białostockiego), Pani Elżbieta Jaroszuk, Pan 

Jan Kaczan, Pan Paweł Kondracki (Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Białostockiego), Pan 

Michał Kozłowski, Pan Jan Krzewski, Pan Rafał Łada, Pan Zdzisław Łukaszewicz (Członek 

Zarządu Powiatu Białostockiego), Pani Bożena Nienałtowska, Pan Jan Bolesław Perkowski 

(Starosta Powiatu Białostockiego), Pani Sylwia Rząca, Pani Jadwiga Piotrowska, Pan 

Eugeniusz Siemieniuk, Pan Henryk Suchocki, Pan Sebastian Ptaszyński (Członek Zarządu 

Powiatu Białostockiego), Pani Tamara Maria Tyszkiewicz – Winogrodzka, Pan Zenon 

Żukowski.  

 

Nieobecny: Pan Bogdan Zdanowicz. 
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Ad 2. Przedstawienie porządku obrad. 

 

Przewodniczący Rady – Pan Zenon Żukowski poinformował, iż porządek dzienny  

LXI sesji Rady Powiatu Białostockiego został przesłany Radnym. Jednocześnie zapytał  

o uwagi do porządku obrad. 

Uwag nie zgłoszono. 

 

Następnie, Przewodniczący Rady Powiatu Białostockiego – Pan Zenon Żukowski 

przedstawił zebranym porządek: 

1. Otwarcie obrad LXI sesji Rady Powiatu Białostockiego. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Informacja o stanie bezpieczeństwa jednostek terenowych podległych Komendzie 

Miejskiej Policji w Białymstoku w 2021 roku. 

4. Informacja o stanie bezpieczeństwa p.poż. na terenie Powiatu w 2021 roku. 

5. Informacja o stanie sanitarnym i sytuacji epidemiologicznej Powiatu Białostockiego  

w roku 2021. 

6. Debata nad Raportem o stanie Powiatu Białostockiego za 2021 rok. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia wotum zaufania Zarządowi Powiatu 

Białostockiego. 

8. Zapoznanie się z informacją o stanie mienia Powiatu Białostockiego za 2021 rok.  

9. Zapoznanie się z uchwałą Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej  

w Białymstoku w sprawie wydania opinii o przedłożonej przez Zarząd Powiatu 

Białostockiego uchwale w sprawie rocznego sprawozdania z wykonania budżetu Powiatu 

Białostockiego za 2021 rok.  

10. Zapoznanie się ze stanowiskiem Komisji Rewizyjnej o wykonaniu budżetu Powiatu  

za 2021 rok oraz wnioskiem w sprawie udzielenia absolutorium Zarządowi Powiatu 

Białostockiego. 

11. Zapoznanie się z uchwałą Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej   

w Białymstoku w sprawie wyrażenia opinii o przedłożonym przez Komisję Rewizyjną 

Rady Powiatu Białostockiego wniosku o udzielenie absolutorium za 2021 rok.  

12. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze 

sprawozdaniem z wykonania budżetu Powiatu Białostockiego za 2021 rok. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Zarządowi Powiatu Białostockiego  

za 2021 rok. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Powiatu Białostockiego na rok 2022.  
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15. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Białostockiego na lata 2022 - 2034. 

16. Podjęcie uchwały w sprawie utworzenia Mieszkania Chronionego w Supraślu. 

17. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany statutu Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie  

w Białymstoku. 

18. Podjęcie uchwały w sprawie szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za pobyt 

w mieszkaniach chronionych funkcjonujących na terenie Powiatu Białostockiego. 

19. Podjęcie uchwały w sprawie powierzenia Gminie Czarna Białostocka prowadzenia zadań 

z zakresu bieżącego utrzymania dróg powiatowych na terenie miasta Czarna 

Białostocka w 2022 roku, z wyłączeniem zimowego utrzymania. 

20. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia regulaminu wynagradzania nauczycieli  

w szkołach i placówkach oświatowych prowadzonych przez Powiat Białostocki. 

21. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie Wasilków  

z przeznaczeniem dla OSP w Dąbrówkach.  

22. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie wyboru członków Komisji 

Bezpieczeństwa i Porządku Publicznego Rady Powiatu Białostockiego. 

23. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie wyboru członków Komisji Budżetu  

i Finansów Rady Powiatu Białostockiego. 

24. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie wyboru członków Komisji 

Infrastruktury Technicznej Rady Powiatu Białostockiego. 

25. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie wyboru członków Komisji Rewizyjnej 

Rady Powiatu Białostockiego. 

26. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę nr LIV/389/2022 Rady Powiatu  Białostockiego 

z dnia 17 lutego 2022 r. w sprawie delegowania dwóch radnych do Komisji 

Bezpieczeństwa  i Porządku. 

27. Przyjęcie sprawozdania za okres od 1 stycznia do 31 grudnia 2021 roku w sprawie 

określenia zasad nabywania, zbywania, obciążania nieruchomości oraz ich 

wydzierżawiania lub wynajmowania na okres dłuższy niż 3 lata. 

28. Informacja Starosty o pracach Zarządu między sesjami Rady. 

29. Interpelacje i zapytania Radnych. 

30. Przyjęcie protokołu z obrad LIX oraz LX nadzwyczajnej sesji Rady Powiatu 

Białostockiego. 

31. Sprawy różne. 

32. Zamknięcie obrad LXI sesji Rady Powiatu Białostockiego. 
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Ad 3. Informacja o stanie bezpieczeństwa jednostek terenowych podległych 

Komendzie Miejskiej Policji w Białymstoku w 2021 roku. 

 

Pan Maciej Daniel Wesołowski – Komendant Miejski Policji w Białymstoku zapoznał 

zebranych z informacją o stanie bezpieczeństwa jednostek terenowych podległych 

Komendzie Miejskiej Policji w Białymstoku w 2021 roku (zał. nr 5).  

 

Pan Michał Kozłowski – Radny Powiatu Białostockiego zapytał w ilu gminach i jak 

wygląda współpraca polegająca na tzw. płatnych dodatkowych patrolach. 

 
Pan Maciej Daniel Wesołowski – Komendant Miejski Policji w Białymstoku 

odpowiedział, iż taka współpraca istnieje w Gminach: Wasilków, Łapy, Zabłudów i Czarna 

Białostocka. Dodał, iż działania realizowane są na zasadzie porozumienia – Rada Gminy lub 

Rada Powiatu może przekazać środki finansowe na tzw. służby ponad normatywne,  po czym 

Komendant Policji podpisuje z jednostką samorządu terytorialnego stosowne porozumienie 

co do wykorzystania środków i określenia stawki godzinowej za służbę lub pełnienia służby  

w określone dni.  

 

Pan Jan Kaczan – Radny Powiatu Białostockiego zapytał, jaką rolę pełni Policja na 

terenach przygranicznych w związku z nielegalną emigracją.    

 
Pan Maciej Daniel Wesołowski – Komendant Miejski Policji w Białymstoku 

odpowiedział, iż ochrona granic Polski jest ustawowym obowiązkiem Straży Granicznej, a  za 

bezpieczeństwo wewnętrze odpowiada Policja, dlatego też służby wspierają się wobec 

kryzysowych sytuacji. Dodał, iż zadaniem Policji było przede wszystkim zatrzymanie osób, 

które organizowały nielegalne przejście przez Granicę Polski. Poinformował, iż w ubiegłym 

roku zatrzymano 46 osób, które organizowały nielegalne przekroczenia Granicy, co stanowi 

wykroczenie, a organizowanie oraz transportowanie ww. osób stanowi przestępstwo.  

 

Pan Andrzej Babul – Radny Powiatu Białostockiego zapytał, czy Komenda Policji 

prowadzi działania przeciwdziałające wzrostowi przestępczości gospodarczej. 

 

Pan Maciej Daniel Wesołowski – Komendant Miejski Policji w Białymstoku 

odpowiedział, iż wzrost przestępczości gospodarczej w ubiegłym roku dotyczył działań  

w Internecie, gdyż wiele osób w czasie pandemii pracowało zdalnie i korzystało z Internetu, 

a przestępcy wykorzystywali ten czas do swoich działań. Poinformował, iż w Komendzie 

Miejskiej pracuje specjalny wydział, który odpowiedzialny jest za wykrywanie takich 
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nielegalnych działań, a wykrywalność przestępczości gospodarczej jest co raz lepsza. 

Poinformował, iż w Komendzie Głównej powstaje również Biuro do walki  

z cyberprzestępczością, które będzie zwalczać przestępczość internetową, a także będzie 

wspierać w tych zadaniach podwładne jednostki.  

 

Pan Mariusz Gołaszewski – Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Białostockiego zwrócił 

się do Komendanta Policji o prowadzenie w szkołach w Powiecie Białostockim akcji 

dotyczących przedstawienia cyberprzestępczości, aby rodzice i dzieci wiedzieli jak bezpiecznie 

poruszać się w Internecie.  

 

Pan Maciej Daniel Wesołowski – Komendant Miejski Policji w Białymstoku 

odpowiedział, iż takie działania zostaną wprowadzone podczas innych akcji np. „oszustwo na 

wnuka”.  

  

Pan Marek Jędrzejewski – Dyrektor Powiatowego Zarządu Dróg w Białymstoku zapytał 

Pana Komendanta, czy rowerzysta może przejeżdżać przez przejście dla pieszych i kto będzie 

winien w takiej sytuacji, gdy rowerzysta zostanie potrącony przez auto. 

 

Pan Maciej Daniel Wesołowski – Komendant Miejski Policji w Białymstoku 

odpowiedział, iż jeśli na tym przejściu nie ma ścieżki rowerowej, to rowerzysta powinien 

zejść z roweru i go przeprowadzić. Dodał, iż nie zna szczegółów sytuacji, więc nie jest 

wstanie jednoznacznie odpowiedzieć na zadane pytanie.   

 
Innych pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Rada Powiatu Białostockiego przyjęła informację o stanie bezpieczeństwa 

jednostek terenowych podległych Komendzie Miejskiej Policji w Białymstoku  

w 2021 roku do wiadomości.  

 
Ad 4. Informacja o stanie bezpieczeństwa p.poż. na terenie Powiatu w 2021 roku. 

 
Pan Tomasz Birycki – p.o. Komendanta PSP w Białymstoku zapoznał zebranych  

z informacją o stanie bezpieczeństwa p.poż. na terenie Powiatu w 2021 roku ( zał. nr 6).  

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Rada Powiatu Białostockiego przyjęła informację o stanie bezpieczeństwa 

p.poż. na terenie Powiatu w 2021 roku do wiadomości. 
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Ad 5. Informacja o stanie sanitarnym i sytuacji epidemiologicznej Powiatu 

Białostockiego w roku 2021. 

 

Pan Waldemar Kulesza – Dyrektor Powiatowej Stacji Sanitarno – Epidemiologicznej  

w Białymstoku przedstawił zebranym informację o stanie sanitarnym i sytuacji 

epidemiologicznej Powiatu Białostockiego w roku 2021 (zał. nr 7).  

 

Pan Andrzej Babul – Radny Powiatu Białostockiego zapytał, czy to, że obecnie nie są 

prowadzone statystyki zachorowań na covid oznacza, że brak jest zachorowań.  

 

Pan Waldemar Kulesza – Dyrektor Powiatowej Stacji Sanitarno – Epidemiologicznej  

w Białymstoku odpowiedział, iż 27 marca 2022 r. zmienił się stan prawny, czyli wycofano stan 

pandemii, a obecnie funkcjonuje stan zagrożenia epidemiologicznego. Dodał, iż prowadzone 

są statystyki zachorowań, ale nie można korzystać z instrumentów zwalczania zakażeń, czyli 

osoby chore nie są izolowane, osoby które są z bezpośredniego kontaktu z osobą chorą 

również nie podlegają kwarantannie itp. Poinformował, iż w ostatnim czasie zauważalny jest 

wzrost zachorowań. Poinformował, iż Miasto  Białystok posiada 86 % osób zaszczepionych,  

a Powiat Białostocki 25 %. Zaznaczył, iż ludzie po szczepionkach, bądź zachorowaniach 

posiadają zwiększoną odporność populacyjną. Wyjaśnił, iż na Zachodzie wzrost zachorowań 

spowodowany jest występowaniem nowego podtypu Omikrona, który powoduje wysoką 

zachorowalność. 

 

 Pan Mariusz Gołaszewski – Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Białostockiego zapytał 

jak wygląda obecnie system szczepienny, gdzie można jeszcze się zaszczepić.  

 

Pan Waldemar Kulesza – Dyrektor Powiatowej Stacji Sanitarno – Epidemiologicznej  

w Białymstoku odpowiedział, iż zaszczepić się można we wszystkich POZ-tach. Dodał, iż 

wszystkie inne punkty zostały zamknięte.  

 

Pan Michał Kozłowski – Radny Powiatu Białostockiego zapytał o stan sytuacji 

epidemiologicznej, w stosunku do przybywających do Polski osób z Ukrainy.  

 

Pan Waldemar Kulesza – Dyrektor Powiatowej Stacji Sanitarno – Epidemiologicznej  

w Białymstoku odpowiedział, iż obecność osób z Ukrainy nie spowodowała wzrostu zakażeń. 
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Innych pytań nie zgłoszono.  

 

Rada Powiatu Białostockiego przyjęła informację o stanie sanitarnym  

i sytuacji epidemiologicznej Powiatu Białostockiego w roku 2021 do wiadomości. 

 

 

Ogłoszono 7 minutową przerwę.  

 

 

Ad 6. Debata nad Raportem o stanie Powiatu Białostockiego za 2021 rok. 

 

Raport o stanie Powiatu Białostockiego za 2021 rok został wysłany Radnym do 

zapoznania się – Uchwała Zarządu Powiatu nr 1000/2022 z dnia 31 maja 2022 r.  

 

 Pani Joanna Kondzior, pracownicy Starostwa Powiatowego w Białymstoku oraz 

zaproszeni goście – Dyrektorzy oraz pracownicy jednostek przedstawili zebranym w skrócie 

dane zawarte w Raporcie o stanie Powiatu Białostockiego za 2021 roku. 

 

 Pan Mariusz Gołaszewski – Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Białostockiego 

podziękował zebranym Dyrektorom Szkół i Poradni za pracę, profesjonalizm oraz troskę 

wobec dzieci. Podziękował również wszystkim Radnym, Członkom Zarządu i Panu Staroście 

za przekazanie środków finansowych na zakup potrzebnego sprzętu do Poradni z którego 

mogą skorzystać dzieci, które najbardziej tego potrzebują.  

 

 Pan Andrzej Babul – Radny Powiatu Białostockiego zapytał, Panią Dyrektor SP ZOZ  

w Łapach o stan jakości wody w szpitalu i na jakim etapie jest modernizacja wodociągu.  

 

 Pani Urszula Łapińska – Dyrektor SP ZOZ w Łapach odpowiedziała, iż w ubiegłym 

roku w szpitalu odbyła się modernizacja stacji uzdatniania wody w stacji dializ oraz  

w sterylizatorni. Dodała, iż cały czas szpital próbuje dążyć do jak najlepszej jakości wody, 

która czerpana jest ze studni. Poinformowała, iż badania wykazały wysoki poziom manganu 

oraz żelaza, ale podłoża zostały już wymienione. Wyjaśniła, iż nieprawidłowości w badaniu 

wody pod względem bakterii był jednorazowe, być może spowodowane złym pobraniem 

próbki do badania. Zaznaczyła, iż szpital w każdej chwili może przełączyć się na czerpanie 

wody z wodociągu miejskiego.  
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Pani Tamara Maria Tyszkiewicz – Winogrodzka – Radna Powiatu Białostockiego 

zapytała Pana Dyrektora DPS-u w Choroszczy, iloma miejscami wolnymi dysponuje 

jednostka. 

 

 Pan Jan Steckiewicz – Dyrektor DPS-u w Choroszczy odpowiedział, iż w placówce nie 

ma wolnych miejsc.  

 

Pan Andrzej Babul – Radny Powiatu Białostockiego zapytał, Panią Dyrektor Domu 

Dziecka w Supraślu o jakość wody w placówce i stan wody w studni. 

 

Pani Grażyna Zimnoch – Dyrektor Domu Dziecka w Supraślu odpowiedziała, iż 

wyczerpała się woda głębinowa w studni, dlatego jakość wody znacznie się pogorszyła. 

Dodała, iż na terenie placówki została wywiercona nowa studnia, gdzie jakość wody jest już 

badana. 

 

Pani Barbara Grabowska – Radna Powiatu Białostockiego podziękowała Dyrektorowi 

PZD w Białymstoku oraz wszystkim pracownikom za pracę.  

 

Pan Michał Kozłowski – Radny Powiatu Białostockiego zapytał, czy Pan Dyrektor PZD 

zwiększył kadrę pracowniczą odpowiedzialną za przetargi.  

 

Pan Marek Jędrzejewski – Dyrekotr PZD w Białymstoku odpowiedział, iż dopiero po  

4 naborze udało się zatrudnić pracownika, który po 1,5 rocznej nauce uzyskując stopień 

głównego specjalisty odszedł do poprzedniej pracy. Dodał, iż po tym wydarzeniu dokonano 

awansu wewnętrznego i na stanowisku zamówień publicznych obecnie pracuje osoba 

kompetentna, która realizuje zadania na bieżąco.  

 

 Pan Henryk Suchocki – Radny Powiatu Białostockiego poinformował, iż 

zorganizowana w czerwcu I Powiatowa Olimpiada Lekkoatletyczna na stadionie BOSiR  

w Białymstoku dla młodzieży z Powiatu Białostockiego została bardzo dobrze zorganizowana, 

a także bardzo dobrze odebrana wśród uczniów, nauczycieli i rodziców. Podziękował  

w imieniu mieszkańców Ogrodniczek Pani Dyrektor Wydziału Geodezji, Katastru  

i Nieruchomości oraz Panu Staroście za wykonane prace geodezyjne na ww. terenie, które 

były bardzo potrzebne dla mieszkańców.  
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Pan Michał Kozłowski – Radny Powiatu Białostockiego zwrócił uwagę, iż w informacji 

o stanie mienia Powiatu Białostockiego dane dotyczące wycen nieruchomości przedstawiane 

są z czasów ich nabycia (wartość księgowa), a wobec tego nie ma informacji o rzeczywistym 

majątku Powiatu Białostockiego. Zapytał, czy nie będą podejmowane działania mające na 

celu urealnienia wartości nieruchomości, które są w posiadaniu Powiatu Białostockiego.  

 

Pani Mirosława Drewnowska – Dyrektor Wydziału Geodezji, Katastru i Nieruchomości 

odpowiedziała, iż o bogactwie powiatu decyduje powierzchnia w ha, która jest na stanie 

powiatu. Poinformowała, iż Powiat Białostocki jest właścicielem 1 698 ha 3826 m2, w tym 

teren pod drogami stanowi 1 585 ha 2366 m2, w trwały zarządzie jest 113 ha 1460 m2. 

Dodała, iż do inwentaryzacji przyjmuje się wartość księgową z dnia nabycia.  

 

Pani Marta Szczuka – Skarbnik Powiatu Białostockiego poinformowała, iż ustawa  

o rachunkowości nakazuje przedstawianie wartości według wartości księgowej. Dodała, iż 

ww. ustawa nie dopuszcza do aktualizacji wartości nieruchomości. Wyjaśniła, iż do sprzedaży 

nieruchomości wykonuje się operat szacunkowy, który urealni cenę rynkową nieruchomości. 

Zaznaczyła, iż sporządzone operaty szacunkowe nie mogą być ujęte w ewidencji księgowej.  

 

Pan Roman Czepe – Wicestarosta Powiatu Białostockiego odpowiedział, iż wykonanie 

operatów szacunkowych dla wszystkich nieruchomości będzie stanowiło wysoki koszt, który 

obecnie jest zbędny, gdyż każdy orientuje się w jakiej wysokości można zakupić grunt na 

swoim terenie. Dodał, iż ceny nieruchomości obecnie na rynku są szybko zmienne.   

 

Pan Andrzej Babul – Radny Powiatu Białostockiego zapytał Panią Dyrektor Wydziału 

Architektury, czy zgłaszane są pozwolenia na budowę domu o powierzchni 70 m2.  

  

 Pani Karina Kurzewska – Dyrektor Wydziału Architektury odpowiedziała, iż do 

zgłoszenia należy mieć 3 egzemplarze projektu, mapy projektowe, decyzje o warunkach 

zabudowy, bądź skorzystać z planu zagospodarowania przestrzennego, jeśli teren jest 

przeznaczony do takiej zabudowy. Dodała, iż do dnia dzisiejszego zgłoszono tylko 3 budynki. 

Poinformowała, iż Wydział Architektury nie ma prawa sprawdzać projektów domów ani 

wzywać do uzupełnień, czy wyjaśnień. Dodała, iż w Wydziale Architektury takie działania są 

tylko rejestrowane, a wszystkie dokumenty przekazywane są do Inspektoratu Nadzoru 

Budowalnego. 
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 Pan Michał Kozłowski – Radny powiatu Białostockiego zapytał o rozwiązania prawne 

dotyczące lokalizacji przydomowej oczyszczalni i ujęcia wody.  

 

Pani Karina Kurzewska – Dyrektor Wydziału Architektury odpowiedziała, iż ostatnio 

zmieniły się interpretacje prawne. Dodała, iż przydomowa oczyszczalnia ścieków była na 

zgłoszenie, a obecnie zniknęło słowo „przydomowa” i może ona być podłączona do różnych 

budynków, które będą posiadały określoną wydajność. Wyjaśniła, iż wcześniejsze przepisy 

stanowiły tak, że jeśli w danej miejscowości był wodociąg, to była możliwość przyłączenia się 

niego, a jeśli chodzi o kanalizację, to nie było już takiego obowiązku. Zaznaczyła, iż każdy 

człowiek, mający poprowadzony obok w ulicy wodociąg może na swoim terenie wybudować 

studnię. Wyjaśniła, iż obecnie większość zgłaszanych oczyszczalni jest przyjmowana za 

pomocą pozwolenia na budowę, aby sąsiedzi działki posiadali informację o zamiarze 

wykonania studni, gdyż jest to zjawisko wpływające na sąsiednie działki.  

 

Pan Mariusz Gołaszewski – Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Białostockiego zapytał 

Pana Dyrektora PUP w jakiej wysokości były opłacone składki dla osób bezrobotnych.  

 

Pan Piotr Matusiak – Dyrektor PUP w Białymstoku odpowiedział, iż była to kwota  

w wysokości ponad 8 mln zł.  

 

Pan Jan Bolesław Perkowski – Starosta Powiatu Białostockiego podziękował 

wszystkim pracownikom jednostek i Starostwa Powiatowego za pracę, dzięki której 

zauważalne są sukcesy i dobra kondycja powiatu.  Podziękował również Radnym za pracę na 

rzecz rozwoju Powiatu Białostockiego. Poinformował, iż w ubiegłym roku pozyskano środki 

zewnętrzne w wysokości 41 mln zł, dzięki którym można było wykonać w Powiecie 

Białostockim liczne inwestycje. Dodał, iż w latach 2015-2017 kwota przeznaczana na 

inwestycje drogowe wynosiła  82 mln zł, a obecnie w ciągu roku Powiat wydaje 55 mln zł. 

Podziękował pracownikom, iż w czasie pandemii w Starostwie Powiatowym była płynna 

obsługa mieszkańców Powiatu Białostockiego. Podziękował również Pani Skarbnik i Pani 

Sekretarz za pracę na rzecz mieszkańców i pracowników Starostwa oraz jednostek.  

 

Pan Mariusz Gołaszewski – Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Białostockiego 

podziękował Zarządowi Powiatu Białostockiemu za pracę oraz dobór pracowników, a także za 

pozyskane środki zewnętrzne, które wspierają rozwój Powiatu Białostockiego.   
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 Pan Andrzej Babul – Radny Powiatu Białostockiego zwrócił uwagę, iż Powiat 

Białostocki pod względem szczepień na covid-19, a także przyrostu naturalnego jest na 

bardzo niskim poziomie. Zaznaczył, iż Powiat Białostocki musi podjąć działania promocyjne  

w zakresie ww. zagadnień. Dodał, iż bardzo duże środki finansowe przeznacza się na 

wsparcie jednostek OSP i Policji, a w zamian nie widać działań w zakresie prewencji. 

Zaznaczył, iż Rada Powiatu powinna środki finansowe przeznaczać na działania prewencyjne, 

a nie tylko na zakup sprzętów.  

 

Pan Jan Bolesław Perkowski – Starosta Powiatu Białostockiego odpowiedział, iż 

Starosto Powiatowe prowadziło promocję szczepień wśród mieszkańców Powiatu 

Białostockiego, która również występowała z poziomu Rządowego. Zaznaczył, iż ludzie 

powinni sami widzieć potrzebę zaszczepienia się. Wyjaśnił, iż ludzie w mieście są bardziej 

narażeni na zachorowanie, niż np. mieszkańcy Gminy Zawad, gdzie liczba mieszkańców jest 

niska. Poinformował, iż Powiat Białostocki przeprowadzi konkursy lub akcje w zakresie 

prewencji, np. zakupi czujniki dymu, które będzie można wygrać w konkursie.  

 

 Pani Barbara Grabowska – Radna Powiatu Białostockiego podziękowała wszystkim 

Radnym za wsparcie finansowe udzielone Gminie Juchnowiec Kościelny. Podsumowała, iż 

przez 3 lata trwania kadencji środki finansowe przeznaczone na inwestycje w Gminie 

Juchnowiec Kościelny wynoszą: 2 750  252 zł, co stanowi zbyt małą kwotę w porównaniu do 

innych gmin. Zaznaczyła, iż rozdysponowanie środków finansowych na inwestycje w gminach 

powinny być według ustalonych zasad. Odczytała listę przyznanych przez Powiat Białostocki 

środków finansowych na inwestycje w Gminie Juchnowiec Kościelny: „przebudowa drogi 

powiatowej Niewodnica Nargilewska – Wojszki -  1 580 471 zł, przebudowa drogi powiatowej 

w Horodnianach – 678 206 zł, przebudowa drogi powiatowej w Juchnowcu Kościelnym – 

418 634 zł, budowa przejścia dla pieszych w pasie drogi powiatowej w Lewickich – 49 029 zł, 

projekt odwodnienia drogi powiatowej Stanisławowo – 15 000 zł, opracowanie dokumentacji 

projektowej na przebudowę drogi powiatowej starodroża – 35 000 zł, opracowanie 

dokumentacji projektowej na budowę chodnika w drodze powiatowej w Niewodnicy 

Nargilewskiej – 8 800 zł”. Zaznaczyła, iż nie może być tak, aby ww. gmina była 

„odstawiona”, gdyż jest jedną z większych gmin w Powiecie Białostockim. Poprosiła, aby 

Rada Powiatu Białostockiego przychyliła się do zakończeń inwestycji w miejscowościach: 

Horodniany, Kolonia Koplany – Stacja Lewickie, na drodze starodroża – drogi wojewódzkiej, 

a także wykonanie ciągu pieszo – rowerowego w Olmontach, wykonanie chodnika w 
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Wojszkach, wykonanie dróg Hryniewicze – Olmonty, Hryniewicze - Juchnowiec, oraz 

Niewodnica Nargilewska – Juchnowiec, wykonanie odwodnienia na drodze w Stanisławowie.    

 

Pan Jan Bolesław Perkowski – Starosta Powiatu Białostockiego odpowiedział, iż to 

Powiat Białostocki pozyskuje środki zewnętrzne na inwestycje drogowe w gminach. 

Inwestycje są finansowane na zasadzie 50 % powiat, 50%gmina. Poinformował, iż w Gminie 

Juchnowiec wykonano drogę Stanisławowo – Wojszki, która kosztowała 14 000 000 zł,  

a środki do wykonania tej drogi były rozłożone na gminy – ok. 3 500 000 zł Gmina 

Zabłudów, 3 500 000 zł Gmina Juchnowiec, 3 500 000 zł Powiat Białostocki z własnych 

środków oraz 7 000 000 zł z pozyskanych środków zewnętrznych, czyli Powiat Białostocki do 

tej inwestycji dołożył ok. 10 000 000 zł. Dodał, iż postulaty dotyczące ww. inwestycji 

drogowych zapewne zostaną rozpatrzone. Zaznaczył, iż na część wymienionych przez Radną 

inwestycji zostały już podpisane umowy.  

 

Pan Jan Gradkowski – Członek Zarządu Powiatu Białostockiego odpowiedział, iż 

inwestycje drogowe w gminie Juchnowiec będą wykonane z programu Rządowego, są to 

m.in.: droga w Niewodnicy, droga w miejscowości Zajączki, droga Juchnowiec – Hryniewicze, 

ul. Mazowiecka w Juchnowcu Kościelnym. Dodał, iż na liście rezerwowej widnieje obustronny 

chodnik w miejscowości Wojszki,  a także droga w miejscowości Szerenosy. Zaznaczył, iż do 

programu Rządowego została również zgłoszona droga Hryniewicze – Olmonty. 

Poinformował, iż został rozstrzygnięty przetarg na wykonanie dokumentacji drogowej 

Niewodnica Nargilewska - Rumejki, Hryniewicze – Juchnowiec Kościelny, a w trakcie 

wykonywana jest dokumentacja na drogę Kolonia Koplany – Stacja Lewickie.  

 

Pani Tamara Maria Tyszkiewicz – Winogrodzka – Radna Powiatu Białostockiego 

również zwróciła uwagę, iż środki finansowe pochodzące z budżetu Powiatu, są 

nierównomiernie inwestowane w gminach. Dodała, iż w ubiegłym roku najwięcej środków 

finansowych przeznaczono dla Gminy Choroszcz i Łapy. Zaznaczyła, iż taki nierównomierny 

podział środków zgłaszała w ubiegłym roku i do tej pory nic się w tej kwestii nie zmieniło. 

Poinformowała, iż nie uzyskała „lawiny zaproszeń na otwarcie dróg, chodników, ścieżek 

rowerowych, nie ma mnóstwa zakończonych, kompletnych projektów, czy modernizacji 

projektów, brakuje rozstrzygniętych przetargów”. Zaznaczyła, iż Gmina Gródek nie uzyskała 

od powiatu wystarczającej ilości wywrotek żwiru na poprawę jakości drogi gruntowej, przy 

jednoczesnym zagwarantowaniu środków finansowych w wysokości 100 000 zł na 

zagospodarowanie terenów zielonych przy Szpitalu w Łapach. Zaznaczyła, iż w Łapach został 
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również naprawiony, wykonany parking przy szkole, gdzie mieszkańcy Gródka nie mają 

porządnie naprawionej drogi gruntowej. Poinformowała, iż w ubiegłym roku Zarządowi 

Powiatu Białostockiego udzieliła wotum zaufania, ale wobec braku poprawy w tym roku nie 

będzie głosować pozytywnie. Zaznaczyła, iż Zarząd Powiatu nie składa się tylko ze Starosty, 

„który jest bardzo sprawnym menagerem”.    

 

Pan Jan Bolesław Perkowski – Starosta Powiatu Białostockiego poinformował, iż na 

inwestycję drogowe w miejscowościach Dąbrówki, Gródek, Poświętne Zarząd Powiatu czeka 

na rozstrzygnięcie wniosków złożonych do Rządowego Programu, którego termin 

rozstrzygnięcia został wydłużony do połowy lipca. Dodał, iż na poprawę nawierzchni ścieżek  

i chodników został ogłoszony nowy Program Rządowy. Wyjaśnił, iż Zarząd Powiatu również 

czeka na decyzję w sprawie wniosków, które zostały umieszczone na liście rezerwowej 

Programu FDS. Zaznaczył, iż Zarząd Powiatu stara się realizować inwestycje w każdej gminie. 

Poinformował, iż parking przy Liceum w Łapach został wykonany przez Gminę, a powiat 

przekazał pod tę inwestycję swoje grunty, ponieważ parking został wykonany wzdłuż terenu 

gdzie znajduje się Wydział Geodezji, Wydział PUP, a także Powiatowa Poradnia 

Psychologiczno – Pedagogiczna. Dodał, iż w gminach są różne długości dróg powiatowych, 

dlatego inwestycje prowadzone przez powiat wykonywane są w różnych ilościach. Dodał, iż 

w Powiecie Białostockim pod względem inwestycji są pewne zaległości, a poprzednie Zarządy 

nie wykorzystywały możliwości pozyskiwania środków unijnych na inwestycje. Zaznaczył, iż  

w Łapach funkcjonuje dużo jednostek Starostwa Powiatowego, dlatego wydaje się, iż Rada 

Powiatu lokuje tam dużo środków finansowych pochodzących z budżetu Powiatu. Dodał, iż 

 w  Choroszczy funkcjonuje bardzo duży DPS, który mieści około 300 mieszkańców, a pracuje 

w nim około 200 pracowników, przy czym ostatnio od 30 lat wykonano w nim porządny 

remont, tak samo jak w DPS-ie w Czerewkach.  

 

Pan Mariusz Gołaszewski – Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Białostockiego 

dopowiedział, iż środki finansowe przeznaczone dla Łap wynikają z bardzo dobrej współpracy 

z Burmistrzem Łap, gdzie to właśnie gmina wspomogła powiat w wykonaniu parkingu. 

Zaznaczył, iż środki finansowe ulokowane w szkołach w Łapach zależne są od tego, że szkoły 

pozyskują środki finansowe w ramach różnych projektów np. z Białostockiego Obszaru 

Funkcjonalnego. Dodał, iż w Gminie Łapy nie powstają inwestycje drogowe, a dopiero w tym 

roku została wykonana droga w Gminie Poświętne.  
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Pan Eugeniusz Siemieniuk – Radny Powiatu Białostockiego poinformował, iż w Gminie 

Gródek i Michałowo znajduje się wiele dróg, które położone są przy Granicy Państwa,  

a w związku z budową „płotu” w większości drogi zostały zniszczone. Poprosił, aby wystąpić 

do właściwych organów o  naprawę dróg, ponieważ tam mieszkają ludzie, którzy zostali 

„odcięci od świata”. Dodał, iż według niego podział środków finansowych pochodzących  

z budżetu powiatu na gminy również jest nierównomierny, a takie działanie na pewno 

zostałoby uwidocznione w zestawieniu, które można byłoby wykonać – podział środków 

inwestycyjnych na gminy przeliczając na mieszkańca.     

 

Pan Jan Bolesław Perkowski – Starosta Powiatu Białostockiego odpowiedział, iż  

w sprawie dróg znajdujących się przy Granicy Państwa została przeprowadzona rozmowa  

z Panem Premierem, który poinformował, iż zostanie utworzony specjalny fundusz na 

odbudowę dróg przygranicznych. Dodał, iż na te drogi zostaną zgłoszone wnioski do 

Funduszu, aby wykonać niezbędną dokumentację, a później je wykonać. Poinformował, iż 

Zarząd Powiatu Białostockiego przygotuje Radnym zestawianie podziału inwestycji na gminy 

od 2010 r.  

 

Pan Michał Kozłowski – Radny Powiatu Białostockiego zaznaczył, iż od momentu 

likwidacji Punktu Informacji Turystycznej w Supraślu, mimo deklaracji, iż powstanie program 

promocji turystyki powiatu do tej pory w tej sprawie nic się nie wydarzyło. Zaznaczył, iż  

w obecnych czasach takie działanie jest bardzo potrzebne, ponieważ przedsiębiorcy z terenu 

powiatu bardzo ucierpieli poprzez wprowadzenie zakazu przebywania na terenach 

przygranicznych. Dodał, iż od 1 lipca ww. zakaz ma być cofnięty, więc promocja terenów 

powiatu bardzo przydałaby się do przyciągnięcia turystów. Zaznaczył, iż promocja 

wewnętrzna, czyli „chwalenie się co zostało wykonane w powiecie jest bardzo sprawne”, co 

widać w mediach przy uroczystościach otwarcia dróg. Dodał, iż Powiat nie działa w zakresie 

promocji zewnętrznej, aby przyciągnąć turystów na swój teren, a z tego część mieszkańców 

powiatu się utrzymuje.  Wyraził nadzieję, że Zarząd Powiatu przeznaczy w budżecie powiatu 

część środków finansowych na działania promocyjne powiatu, aby w następnym roku 

powstał program rozwoju turystyki lub program marki Powiatu Białostockiego. Poinformował, 

iż po funkcjonowaniu Punktu Informacji Turystycznej w Supraślu otwarty był sklepik  

i pierwsza profesjonalna galeria sztuki dla zawodowych artystów. Dodał, iż było to 

nietuzinkowe miejsce na regionalnej mapie i bardzo zachwalane przez środowisko 

artystyczne, ponieważ takiej galerii nie ma nawet Białystok. Zasugerował, aby do hasła 

promującego powiat – „z sercem do ludzi” dodać „kultury lub sztuki”, gdyż w Powiecie 
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Białostockim jest bardzo dużo ludzi uzdolnionych. Zaznaczył, iż Rada Powiatu w ramach 

promocji mogłaby wesprzeć wydawnictwa, bądź wystawy, a także mogłaby otworzyć fundusz 

stypendialny dla jednego lub dwóch artystów pochodzących z Powiatu Białostockiego, aby 

rzeczywiście ich wesprzeć w artystycznym rozwoju. Dodał, iż uzyskał od Pani Gł. Księgowej  

z SP ZOZ w Łapach zestawienie przychodów z tytułu covid-19, który wyniósł 14 500 000 zł,  

z czego oplata ryczałtowa zmieniona na opłatę ryczałtową specjalną w oddziałach  

covid-owych wyniosła 3 800 000 zł, ponad 8 000 000 zł stanowił przychód za hospitalizację 

pacjentów z covid-19, a 4 500 000 zł stanowiły dodatki covid-owe dla personelu. Zaznaczył, 

iż gdyby nie ww. środki, to Szpital w Łapach miały straty finansowe w wysokości koło 

7 000 000 zł. Wyjaśnił, iż Powiat Białostocki bardzo duże środki finansowe przeznacza na 

szpital, a dopóki nie zmienią się przepisy prawne dotyczące funkcjonowania szpitali, to 

powiat jak co roku będzie podtrzymywał jego działalność poprzez spłatę ujemnego wyniku 

finansowego.  

 

Pan Jan Bolesław Perkowski – Starosta Powiatu Białostockiego odpowiedział, iż 

pomieszczenie stołówki w „Bukowisku” zostało wypożyczone dla Urzędu Marszałkowskiego, 

który ulokował tam Punkt Parku Krajobrazowego Puszczy Knyszyńskiej. Dodał, iż Marszałek 

Województwa Podlaskiego docelowo na ww. cel będzie chciał odkupić od Powiatu 

Białostockiego budynek. Zaznaczył, iż w czasie covid-u niektóre oddziały w szpitalu w Łapach 

byłyby zamknięte np. rehabilitacja, a pracowników trzeba byłoby opłacać. Wyjaśnił, iż szpital 

nie jest placówką, która jest dochodowa, lecz powinna ratować ludziom życie. Dodał, iż 

mogą być wprowadzone nowe przepisy restrukturyzacyjne szpitali, które posiadają wysokie 

ujemne wyniki lub w niektórych mogą powstać POZ-ty, gdzie samorządy mogą stracić nad 

nimi zwierzchnictwo. Zaznaczył, iż Zarząd Powiatu stara się rozwijać działalność szpitala 

poprzez otwieranie nowych oddziałów lub przychodni. Poinformował, iż największym 

problemem Szpitala w Łapach jest ryczałt, gdzie zwrot za nadwykonania wynoszą kilka 

procent, a zwrot za nadwykonia po za ryczałtem wynosi 100 %. Wyjaśnił, iż w ryczałcie są 

wpisane zabiegi, które ratują życie ludziom, więc nie można z nich zrezygnować. Odniósł się 

do promocji turystki w Powiecie Białostockim – zaznaczył, iż przez dwa ostatnie lata 

panowała pandemia, która przyczyniła się do odwołania różnych akcji promocyjnych, a po 

pandemii został wprowadzony zakaz przebywania na terenach przygranicznych ze względu 

na falę uchodźców. Poinformował, iż Urząd Marszałkowski wraz z Podlaską Regionalną 

Organizacją Turystyczną będzie organizował ogólnopolską kampanie promocyjną zachęcającą 

turystów do odwiedzenia terenów Województwa Podlaskiego. Poinformował, iż Starostwo 

Powiatowe brało udział w „Narodowym Turnieju Smaków”, które było zorganizowane  
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w Powiecie Węgrowskim na szlaku gościńca litewskiego, gdzie uczestnicy mogli spróbować 

lokalnych produktów od producentów z Powiatu Białostockiego oraz została przeprowadzona 

akcja promocyjna powiatu. Poinformował, iż 13 sierpnia zostanie również zorganizowana 

akcja promocyjna powiatu podczas „Mistrzostwa w pieczeniu babki i kiszki ziemniaczanej”  

w Supraślu. 

 

Pani Anna Grycuk – Radna Powiatu Białostockiego poinformowała, iż w Gminie 

Gródek jest 130 km dróg powiatowych, gdzie inwestycje drogowe są realizowane w bardzo 

wolnym tempie. Poprosiła, aby wszystkie prośby Radnych były poważnie brane pod uwagę, 

gdyż prośba o naprawę drogi w Dzierniakowie jest zgłaszana na każdym spotkaniu. 

Zaznaczyła, iż wyspanie 6 wywrotek żwiru na odcinek drogi o długości 3 km jest znikomą 

naprawą.  Dodała, iż wielokrotnie zgłaszała potrzebę wykonania odwodnienia drogi  

w miejscowości Waliły Stacja, gdzie również w nawierzchni drogi jest ogromna wyrwa, przez 

którą mało nie zniszczyła swego auta. Wyjaśniła, iż droga Załuki, - Waliły Dwór – Waliły 

Stacja stanowi drogę serwisową dla aut, które nie chcą poruszać się pod drodze, przy której 

stoi kolejka tirów do granicy, które z trudnością trzeba omijać.    

 

Pan Jan Bolesław Perkowski – Starosta Powiatu Białostockiego odpowiedział, iż do 

wykonania remontu drogi trzeba wykonać zapytanie ofertowe, które zapewne PZD jeszcze 

nie zdążył przeprowadzić. Zaznaczył, iż droga zostanie wysypana w najbardziej 

newralgicznych miejscach, a w przyszłości można ją zgłosić do FDS.  

 

 Pan Jan Kaczan – Radny Powiatu Białostockiego zaznaczył, iż punkt obrad dotyczy 

debaty nad Raportem o Stanie Powiatu i udzielaniu Zarządowi Powiatu Białostockiego wotum 

zaufania, a nie „koncert życzeń Radnych”, którzy za naprawę drogi chcą otrzymać głosy 

wyborców. Dodał, iż mimo inwestycji drogowych, najważniejsze są inwestycje w DPS-ach 

oraz w Szpitalu, ponieważ te jednostki są najbardziej potrzebne mieszkańcom Powiatu 

Białostockiego. Zaznaczył, iż biorąc pod uwagę udzielenie wotum zaufania Zarządowi 

Powiatu, trzeba wziąć pod uwagę funkcjonowanie całego powiatu, wypowiedzi Dyrektorów 

Jednostek i Wydziałów, a także wykonanie zadań z budżetu powiatu.  

 

 Pani Jolanta Den – Radna Powiatu Białostockiego w imieniu Klubu Koalicji 

Obywatelskiej wraziła słowa uznania dla pracowników i Dyrektorów jednostek, Dyrektorów 

Starostwa Powiatowego za olbrzymi trud pracy w czasie pandemii, a także pod względem 

ilości wydawanych różnych decyzji, czy zaświadczeń. Dodała, iż uważa, że kwota 14 000 zł 
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wydana na promocję turystki Powiatu Białostockiego, przy tak wysokich dochodach powiatu 

jest niewystarczająca. Wyraziła nadzieję, że Zarząd Powiatu wygospodaruje w budżecie 

większe środki na ww. cel. Zaznaczyła, iż jako mieszkanka Czarnej Białostockiej i Radna 

uważa, że komentarze „że Radni nie powinni myśleć o swoim terenie, o ścieżkach 

rowerowych, czy drogach” są zbędne, ponieważ Radni są przedstawicielami danej 

społeczności gmin , przez których zostali wybrani i mówienie o swoim terenie jest 

obowiązkiem. Wyraziła swoje niezadowolenie z działalności Zarządu Powiatu Białostockiego, 

pod względem obietnic dotyczących rozpoczęcia prac budowlanych w „SP ZOZ w Czarnej 

Białostockiej”. Poinformowała, iż w złożonej interpelacji w ww. sprawie podkreślała, jak 

ważny jest dla mieszkańców Czarnej Białostockiej dostęp do lekarza podstawowej opieki 

zdrowotnej. Dodała, iż rolą powiatu nie jest zapewnienie mieszkańcom podstawowej opieki 

zdrowotnej, ale takie obietnice zostały złożone przez Zarząd Powiatu. Poinformowała, iż 

uzyskała pisemną odpowiedź od Pana Starosty, iż rozpoczęcie prac budowlanych  

w przychodni w Czarnej Białostockiej rozpoczną się w I kwartale 2022 r. Zaznaczyła, iż jutro 

rozpocznie się III kwartał i w tej sprawie nie widzi żadnych postępów. Poprosiła Zarząd 

Powiatu Białostockiego o zaangażowanie się i zrealizowanie obietnic, które zostały złożone 

mieszkańcom Czarnej Białostockiej. Poprosiła o ukazanie efektów wsparcia Zarządu Powiatu 

Liceum w Czarnej Białostockiej, ponieważ nie widać żadnej akcji promocyjnej szkoły.  

 

Pan Jan Bolesław Perkowski – Starosta Powiatu Białostockiego odpowiedział, iż 

Zarząd Powiatu, ani Starosta nikogo nie oszukał pod względem budowy POZ-tu w Czarnej 

Białostockiej, gdyż niektóre procedury wydłużyły się, np. zdjęcie trwałego zarządu ze szkoły, 

wykonanie podziałów geodezyjnych, powierzenie budynku Dyrekcji SP ZOZ-u w Łapach, czy 

zamówienie niezbędnej dokumentacji. Zaznaczył, iż POZ w Czarnej Białostockiej powstanie, 

ponieważ na ten cel zostały pozyskane środki finansowe z Programu Rządowego „Polski 

Ład”. Odniósł się do inwestycji drogowych – poinformował, iż Burmistrz Czarnej Białostockiej 

zadowolony jest ze współpracy z Zarządem Powiatu pod względem realizacji inwestycji  

w Gminie, ponieważ wcześniejsza kadencja nie przeznaczała środków finansowych na ich 

realizację. Zaznaczył, iż obecny Zarząd Powiatu Białostockiego troszczy się o każdą gminę, 

bez względu na „szyldy”. Poinformował, iż zaczynając VI kadencję w budżecie powiatu były 

wpisane do realizacji 72 dokumentacje, które po części były już nieaktualne. Zaznaczył, iż 

obecny Zarząd Powiatu zaktualizował lub wykonał nowe dokumentacje drogowe, dzięki 

pozyskaniu środków zewnętrznych - składaniu wielu wniosków do Rządowych Programów na 

wykonanie dokumentacji drogowych, aby później móc je realizować. Dodał, iż jako Starosta 

dba również o pracowników Starosta Powiatowego m.in. poprzez założenie w pokojach 
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klimatyzacji. Odniósł się do promocji Liceum w Czarnej Białostockiej – odpowiedział, iż 

„wydawanie pieniędzy na pusto i robienie promocji szkoły w Czarnej Białostockiej nie ma 

sensu, bo do szkoły w Czarnej Białostockiej jeśli trafi jakakolwiek młodzież, to będą to 

uczniowie ze szkół podstawowych z Gminy Czarnej Białostockiej”. Poinformował, iż Pani 

Dyrektor Szkoły otrzymała od Starostwa Powiatowego różne gadżety, które rozdawała 

podczas akcji promocyjnych w szkołach podstawowych. Zaznaczył, iż jeśli uczeń będzie 

chciał uczęszczać do tej szkoły, to na pewno zachęci go nowe wnętrze, które zostało 

wyremontowane dzięki decyzji ówczesnego Starosty i Zarządu. Zaznaczył, iż Gmina Czarna 

Białostocka zadeklarowała przejęcie szkoły, ale w tej sprawie nic nie zrobiła. Dodał, iż 

niedługo na budynku szkoły w Czarnej Białostockiej zawiśnie baner z informacją, że tam 

powstanie POZ, aby mieszkańcy byli spokojni. Zaznaczył, iż każdy Radny może zachęcać do 

nauki w szkole w Czarnej Białostockiej.  

 

 Pani Jolanta Den – Radna Powiatu Białostockiego zaznaczyła, iż jako Wicestarosta 

poprzednich kadencji nigdy nie była przeciwna inwestycji w Czarnej Białostockiej, a także 

nigdy nie zdjęła inwestycji wpisanych w budżecie powiatu, nie tak jak ówczesny Zarząd 

Powiatu, który wykreślił inwestycje w Słuczance.  

 

Pan Jan Bolesław Perkowski – Starosta Powiatu Białostockiego odpowiedział, iż  

w swej wcześniejszej wypowiedzi nie powiedział, iż Pani Jolanta Den „zdjęła” inwestycje 

wpisane w budżecie powiatu, tylko „nie miała woli do dołożenia środków finansowych na 

przebudowę parkingu, czy innych inwestycji w Czarnej Białostockiej”.  

 

 Pan Roman Czepe – Wicestarosta Powiatu Białostockiego odniósł się do wątku 

szczepień przeciw covid- 19. Dodał, iż wraz ze Starostą Powiatu Białostockiego mieli 

„postawę bardzo, czy też nawet radykalnie za szczepieniami”. Dodał, iż prowadził liczne 

konwersacje na stronie „Facebook” w tym temacie. Poinformował, iż Starostwo Powiatowe 

rozpowszechniało wiele informacji w zakresie szczepień. Wyjaśnił, iż dużo środków 

finansowych otrzymuje Gmina Łapy ze względu na to, że tam funkcjonuje SP ZOZ,  

a w Gmina Choroszcz otrzymuje środki finansowe ze względu na to, że wcześniej była 

pomijana w realizacji inwestycji. Przypomniał, iż we wcześniejszych kadencjach chciano, aby 

w każdej gminie były realizowane inwestycje, co doprowadziło do tego, że w każdej wiosce 

wykonywano po parę metrów drogi, co przyniosło marne efekty, bo po przejechaniu 100 

metrów asfaltu i tak auto wyjeżdżało na kostkę brukową lub drogę żwirową.  Zaznaczył, iż 

utworzenie POZ-tu w Czarnej Białostockiej przeciąga się w czasie, ponieważ procedury 
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administracyjne długo trwają, a także przygotowanie budynku, zatrudnienie pielęgniarek  

i różnych specjalistów również wymaga czasów. Dodał, iż wszystkie kwestie dotyczące dróg 

można zgłaszać bezpośrednio do Pana Dyrektora PZD lub Pani Wicedyrektor. Zaznaczył, iż 

inwestycje drogowe w gminach zawsze są przez Zarząd Powiatu ustalane z włodarzami gmin, 

czy dysponują odpowiednimi środkami finansowymi do współinwestowania inwestycji. 

Wyjaśnił, iż nawet jeśli gmina nie dysponuje środkami na inwestycje drogowe, to Zarząd 

Powiatu może udzielić pożyczki, jeśli zgłoszona inwestycja jest bardzo potrzebna 

mieszkańcom gminy. Zachęcił Radnych do współpracy z jednostkami i wydziałami Starostwa 

Powiatowego w Białymstoku. Podziękował Radnym za dotychczasową pracę. Zachęcił do 

głosowania „za” podczas podejmowania uchwały o wotum zaufania, aby ocenić pozytywnie 

pracę Pana Starosty i całego Zarządu Powiatu.  

 

 Pan Zenon Żukowski – Przewodniczący Rady Powiatu Białostockiego podkreślił, iż 

takiego Starosty Powiatu Białostockiego i Zarządu, Powiat Białostocki jeszcze nie miał. 

Zaznaczył, iż Pan Jan Bolesław Perkowski, „jest menadżerem autentycznym, który nie 

przyszedł po to, żeby brać, tylko po to, żeby pracować i żeby swój wkład pracy przeznaczyć 

gminom”.  Dodał, iż  Starosta Powiatu Białostockiego ponosi niekiedy ryzyko, które jest 

związane z wykonawstwem, a także z możliwościami. Zaznaczył, iż Zarząd Powiatu 

Białostockiego zauważa problemy mieszkańców Powiatu Białostockiego, dlatego też 

zorganizował utworzenie POZ-tu w Czarnej Białostockiej. Dodał, iż Powiat Białostocki jest 

najbardziej inwestycyjnym powiatem w województwie, ponieważ w budżecie powiatu 

znajdują się liczne środki finansowe pozyskane ze środków zewnętrznych. Wyjaśnił, iż 

utworzenie POZ-tu nie jest zadaniem powiatu, ale zgodnie z hasłem „ z sercem do ludzi” 

Zarząd Powiatu Białostockiego realizuje niezbędne zadania dla mieszkańców powiatu.  

 

 Pan Henryk Suchocki – Radny Powiatu Białostockiego zaznaczył, iż podczas 

wyjazdowej Komisji Oświaty w szkole w Czarnej Białostockiej, gdzie zostali zaproszeni Goście 

t. j. Burmistrz Czarnej Białostockiej, Radni Miejscy oraz przedstawiciele szkoły, wydawało się, 

że to Radnym Powiatu bardziej zależało na funkcjonowaniu szkoły, niż mieszkańcom Czarnej 

Białostockiej. Poinformował, iż mieszkańcy Gminy Michałowo i Gródek zgłaszają potrzebę 

naprawy drogi Bobrowniki – Jałówka, a także drogi wojewódzkiej nr 686 na odcinku 

Juszkowy Gród - Jałówka. Zaznaczył, iż na ww. cel podobno mają być przeznaczone środki 

finansowe pochodzące z Budżetu Państwa.  
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 Pan Rafał Łada – Radny Powiatu Białostockiego, poinformował, iż nie może głosować 

„za” wotum zaufania Zarządowi Powiatu Białostockiego, ponieważ Zarząd powinien pracować 

kolegialnie. Zaznaczył, iż nie ma nic do zarzucenia w pracy Starosty, Wicestarosty  

i 2 Członków Zarządu, ale skład Zarządu Powiatu nie jest 4 osobowy. Wyjaśnił, iż przejrzał 

ostatnie protokoły z posiedzeń Zarządu Powiatu z których wynika, iż  tylko 4 Członków 

Zarządu Powiatu uczestniczą w obradach. Zaznaczył, iż nie wszystkie kluby Radnych mają 

swoich przedstawicieli w Zarządzie Powiatu.  

 

 Pan Jan Bolesław Perkowski – Starosta Powiatu Białostockiego podziękował w imieniu 

Zarządu za słowa uznania. Poinformował, iż jeden Członek Zarządu ostatnio pracuje zdalnie, 

dlatego pod protokołami nie ma jego podpisu, ale uczestniczy w każdym posiedzeniu.  

 

Pan Roman Czepe – Wicestarosta Powiatu Białostockiego dopowiedział, iż pandemia 

wymusiła pracę zdalną. Dodał, iż podczas pandemii wraz ze Starostą Powiatu naprzemiennie 

pracowali, aby zachować ostrożność. Zaznaczył, iż Pan Sebastian Ptaszyński podczas 

zdalnego posiedzenia Zarządu uczestniczy w obradach, zabiera głos i jest bardzo aktywny. 

Odniósł się do wypowiedzi Pana Rafała Łady – dodał, iż oczywistym jest to, że  „określona 

większość, wygrywając wybory do tego zarządu wybiera członków z tych ugrupowań, które 

mają większość”.   

 

 Pan Mariusz Gołaszewski – Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Białostockiego 

zaznaczył, iż Zarząd Powiatu Białostockiego realizuje inwestycje w różnym zakresie m.in 

dróg,  domów pomocy społecznej, czy obsługi mieszkańców. Dodał, iż w każdej dziedzinie 

wprowadzana jest nowoczesność i innowacyjność. Zaznaczył, iż wszystkie jednostki oraz 

wydziały pracują sprawnie, nawet w czasie pandemii. Wyjaśnił, iż w kwestii zdrowia 

mieszkańców powiatu będzie zawsze przychylny co do inwestycji w tej sprawie nie zależnie, 

czy chodzi o Szpital w Łapach, czy powstanie POZ-tu w Czarnej Białostockiej. Dodał, iż nie 

zauważył, ażeby Burmistrz Czarnej Białostockiej oraz Radni mieli chęci do wspólnego 

działania w sprawie funkcjonowania, bądź przejęcia szkoły w Czarnej Białostockiej.  

 

 Innych pytań i uwag nie zgłoszono.  

 

Rada Powiatu Białostockiego zakończyła debatę nad Raportem o stanie 

Powiatu Białostockiego za 2021 rok. 

 



 
 

22 
 

Ad 7. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia wotum zaufania Zarządowi Powiatu 

Białostockiego. 

 

Pani Joanna Kondzior – Sekretarz Powiatu Białostockiego przedstawiła zebranym 

projekt uchwały w sprawie udzielenia wotum zaufania Zarządowi Powiatu Białostockiego  

(zał. nr 8). 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Białostockiego zarządził głosowanie nad projektem 

uchwały w sprawie udzielenia wotum zaufania Zarządowi Powiatu Białostockiego. 

 

Rada Powiatu Białostockiego przy 20 głosach „za”, 1 głosie „przeciw” oraz  

5 głosach „wstrzymujących się” (zał. nr 9) podjęła uchwałę Nr LXI/418/2022  

z dnia 30 czerwca 2022 r. w sprawie udzielenia wotum zaufania Zarządowi 

Powiatu Białostockiego ( zał. nr 10). 

 

Pan Jan Bolesław Perkowski – Starosta Powiatu Białostockiego podziękował w imieniu 

Zarządu za głosowanie w sprawie udzielenia wotum zaufania Zarządowi Powiatu 

Białostockiego.  

 

 

Ad 8. Zapoznanie się z informacją o stanie mienia Powiatu Białostockiego 

 za 2021 rok. 

 

Pani Marta Szczuka – Skarbnik Powiatu Białostockiego zapoznała zebranych  

z informacją o stanie mienia Powiatu Białostockiego za 2021 rok – Uchwała Zarządu Powiatu 

nr 958/2022 z dnia 20 kwietnia 2022 r. Poinformowała, iż ww. uchwała uzyskała pozytywną 

opinię Regionalnej Izby Obrachunkowej w Białymstoku.  

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Rada Powiatu Białostockiego zapoznała się z informacją o stanie mienia 

Powiatu Białostockiego za 2021 rok.  
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Ad 9. Zapoznanie się z uchwałą Składu Orzekającego Regionalnej Izby 

Obrachunkowej w Białymstoku w sprawie wydania opinii o przedłożonej przez 

Zarząd Powiatu Białostockiego uchwale w sprawie rocznego sprawozdania  

z wykonania budżetu Powiatu Białostockiego za 2021 rok. 

 

Pani Marta Szczuka – Skarbnik Powiatu Białostockiego zapoznała zebranych  

z uchwałą Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Białymstoku w sprawie 

wydania opinii o przedłożonej przez Zarząd Powiatu Białostockiego uchwale w sprawie 

rocznego sprawozdania z wykonania budżetu Powiatu Białostockiego za 2021 rok. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

 

Rada Powiatu Białostockiego zapoznała się z uchwałą Składu Orzekającego 

Regionalnej Izby Obrachunkowej w Białymstoku w sprawie wydania opinii  

o przedłożonej przez Zarząd Powiatu Białostockiego uchwale w sprawie rocznego 

sprawozdania z wykonania budżetu Powiatu Białostockiego za 2021 rok. 

 

 

Ad 10. Zapoznanie się ze stanowiskiem Komisji Rewizyjnej o wykonaniu budżetu 

Powiatu za 2021 rok oraz wnioskiem w sprawie udzielenia absolutorium 

Zarządowi Powiatu Białostockiego. 

 

Pani Jolanta Den  – Wiceprzewodnicząca Komisji Rewizyjnej przedstawiła zebranym 

stanowisko Komisji Rewizyjnej o wykonaniu budżetu Powiatu za 2021 rok oraz wniosek  

w sprawie udzielenia absolutorium Zarządowi Powiatu Białostockiego. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Rada Powiatu Białostockiego zapoznała się ze stanowiskiem Komisji 

Rewizyjnej o wykonaniu budżetu Powiatu za 2021 rok oraz wnioskiem w sprawie 

udzielenia absolutorium Zarządowi Powiatu Białostockiego. 

 

Ad 11. Zapoznanie się z uchwałą Składu Orzekającego Regionalnej Izby 

Obrachunkowej  w Białymstoku w sprawie wyrażenia opinii o przedłożonym przez 

Komisję Rewizyjną Rady Powiatu Białostockiego wniosku o udzielenie 

absolutorium za 2021 rok. 
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Pani Marta Szczuka – Skarbnik Powiatu Białostockiego zapoznała zebranych z uchwałą 

Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej  w Białymstoku w sprawie wyrażenia 

opinii o przedłożonym przez Komisję Rewizyjną Rady Powiatu Białostockiego wniosku  

o udzielenie Zarządowi absolutorium za 2021 rok. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Rada Powiatu Białostockiego zapoznała się z uchwałą Składu Orzekającego 

Regionalnej Izby Obrachunkowej  w Białymstoku w sprawie wyrażenia opinii 

o przedłożonym przez Komisję Rewizyjną Rady Powiatu Białostockiego wniosku  

o udzielenie Zarządowi absolutorium za 2021 rok.  

 

Ad 12. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego 

wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu Powiatu Białostockiego  

za 2021 rok. 

 

Pani Marta Szczuka – Skarbnik Powiatu Białostockiego zapoznała zebranych z projektem 

uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem  

z wykonania budżetu Powiatu Białostockiego za 2021 rok (zał. nr  11).  

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Następnie opinie do projektu uchwały w sprawie  zatwierdzenia sprawozdania 

finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu Powiatu Białostockiego  

za 2021 rok przedstawili: 

 Pani Jolanta Den – Wiceprzewodnicząca Komisji Rewizyjnej – opinia pozytywna,  

 Pani Sylwia Rząca – Przewodnicząca Komisji Zdrowia, Pomocy Społecznej i Spraw 

Rodziny – opinia pozytywna, 

 Pan Michał Kozłowski – Wiceprzewodniczący Komisji Infrastruktury Technicznej – 

opinia pozytywna, 

 Pan Henryk Suchocki – Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury i Kultury Fizycznej – 

opinia pozytywna, 

 Pani Maria Busłowska – Wiceprzewodnicząca Komisji Promocji, Turystyki i Rozwoju 

Powiatu – opinia pozytywna,  

 Pan Rafał Łada – Wiceprzewodniczący Komisji Budżetu i Finansów – opinia 

pozytywna,  

 Pan Jan Kaczan – Przewodniczący Komisji Rolnictwa i Środowiska – opinia pozytywna,  

 Pani Anna Grycuk – Wiceprzewodnicząca Komisji Bezpieczeństwa i Porządku 

Publicznego – opinia pozytywna.  
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Przewodniczący Rady Powiatu Białostockiego zarządził głosowanie nad projektem 

uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem  

z wykonania budżetu Powiatu Białostockiego za 2021 rok. 

 

Rada Powiatu Białostockiego przy 22 głosach „za” oraz 4 głosach 

„wstrzymujących się” (zał. nr 12) podjęła uchwałę Nr LXI/419/2022 z dnia 30 

czerwca 2022 r. w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze 

sprawozdaniem z wykonania budżetu Powiatu Białostockiego za 2021 rok  

(zał. nr 13).  

 

 

Ad 13. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Zarządowi Powiatu 

Białostockiego za 2021 rok. 

 

Pani Marta Szczuka – Skarbnik Powiatu Białostockiego zapoznała zebranych  

z projektem uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Zarządowi Powiatu Białostockiego za 

2021 rok (zał. nr 14).  

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Następnie opinie do projektu uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Zarządowi 

Powiatu Białostockiego za 2021 rok przedstawili: 

 Pani Jolanta Den – Wiceprzewodnicząca Komisji Rewizyjnej – opinia pozytywna,  

 Pani Sylwia Rząca – Przewodnicząca Komisji Zdrowia, Pomocy Społecznej i Spraw 

Rodziny – opinia pozytywna, 

 Pan Michał Kozłowski – Wiceprzewodniczący Komisji Infrastruktury Technicznej – 

opinia pozytywna, 

 Pan Henryk Suchocki – Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury i Kultury Fizycznej – 

opinia pozytywna, 

 Pani Maria Busłowska – Wiceprzewodnicząca Komisji Promocji, Turystyki i Rozwoju 

Powiatu – opinia pozytywna,  

 Pan Rafał Łada – Wiceprzewodniczący Komisji Budżetu i Finansów – opinia 

pozytywna,  

 Pan Jan Kaczan – Przewodniczący Komisji Rolnictwa i Środowiska – opinia pozytywna,  

 Pani Anna Grycuk – Wiceprzewodnicząca Komisji Bezpieczeństwa i Porządku 

Publicznego – opinia pozytywna.  

 

Przewodniczący Rady Powiatu Białostockiego zarządził głosowanie nad projektem 

uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Zarządowi Powiatu Białostockiego za 2021 rok. 
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Rada Powiatu Białostockiego przy 21 głosach „za”, 1 głosie „przeciw” oraz  

4 głosach „wstrzymujących się” (zał. nr 15) podjęła uchwałę Nr LXI/420/2022  

z dnia 30 czerwca 2022 r. w sprawie udzielenia absolutorium Zarządowi Powiatu 

Białostockiego za 2021 rok (zał. nr 16).  

 

Pan Jan Bolesław Perkowski – Starosta Powiatu Białostockiego podziękował wszystkim 

Radnym za pozytywne głosowanie oraz Pani Skarbnik i Wydziałowi Budżetu i Finansów za 

pracę na rzecz Powiatu Białostockiego.  

 

Ogłoszono 5 minutową przerwę. 

 

 

Ad 14. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Powiatu Białostockiego  

            na rok 2022. 

 

Pani Marta Szczuka – Skarbnik Powiatu Białostockiego przedstawiła zebranym projekt 

uchwały w sprawie zmian w budżecie Powiatu Białostockiego na rok 2022 (zał. nr 17).  

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

  

Następnie opinie do projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Powiatu 

Białostockiego na rok 2022, przedstawili: 

 Pan Michał Kozłowski – Wiceprzewodniczący Komisji Infrastruktury Technicznej – 

opinia pozytywna, 

 Pan Jan Kaczan – Przewodniczący Komisji Rolnictwa i Środowiska – opinia pozytywna,  

 Pan Henryk Suchocki – Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury i Kultury Fizycznej – 

opinia pozytywna, 

 Pani Sylwia Rząca – Przewodnicząca Komisji Zdrowia, Pomocy Społecznej i Spraw 

Rodziny – opinia pozytywna, 

 Pan Rafał Łada – Wiceprzewodniczący Komisji Budżetu i Finansów – opinia 

pozytywna. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Białostockiego zarządził głosowanie nad projektem 

uchwały w sprawie zmian w budżecie Powiatu Białostockiego na rok 2022. 

 

Rada Powiatu Białostockiego przy 25 głosach „za” (zał. nr 18) podjęła 

uchwałę Nr LXI/421/2022 z dnia 30 czerwca 2022 r. w sprawie zmian  

w budżecie Powiatu Białostockiego na rok 2022 (zał. nr 19).  
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Ad 15. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Powiatu Białostockiego na lata 2022 – 2034. 

 

Pani Marta Szczuka – Skarbnik Powiatu Białostockiego przedstawiła zebranym projekt 

uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Białostockiego na lata 

2022 – 2034 (zał. nr 20). 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Następnie opinie do projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Powiatu Białostockiego na lata 2022 – 2034 przedstawili: 

 

 Pan Michał Kozłowski – Wiceprzewodniczący Komisji Infrastruktury Technicznej – 

opinia pozytywna, 

 Pan Jan Kaczan – Przewodniczący Komisji Rolnictwa i Środowiska – opinia pozytywna,  

 Pan Rafał Łada – Wiceprzewodniczący Komisji Budżetu i Finansów – opinia 

pozytywna. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Białostockiego zarządził głosowanie nad projektem 

uchwały w sprawie  zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Białostockiego na lata 

2022 – 2034.  

 

Rada Powiatu Białostockiego przy 24 głosach „za” (zał. nr 21) podjęła 

uchwałę Nr LXI/422/2022 z dnia 30 czerwca 2022 r. w sprawie zmiany 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Białostockiego na lata 2022 – 2034 

(zał. nr 22).  

 

Ad 16. Podjęcie uchwały w sprawie utworzenia Mieszkania Chronionego  

w Supraślu. 

 

Pani Elżbieta Anna Turczewska – Dyrektor PCPR w Białymstoku przedstawiła zebranym 

projekt uchwały w sprawie  utworzenia Mieszkania Chronionego w Supraślu (zał. nr 23).  

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Następnie opinie do projektu uchwały w sprawie utworzenia Mieszkania Chronionego  

w Supraślu przedstawiła: 

 Pani Sylwia Rząca – Przewodnicząca Komisji Zdrowia, Pomocy Społecznej i Spraw 

Rodziny – opinia pozytywna. 
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Przewodniczący Rady Powiatu Białostockiego zarządził głosowanie nad projektem uchwały 

w sprawie utworzenia Mieszkania Chronionego w Supraślu. 

 

Rada Powiatu Białostockiego przy 23 głosach „za” (zał. nr 24) podjęła uchwałę  

nr LXI/423/2022 z dnia 30 czerwca 2022 r. w sprawie utworzenia Mieszkania 

Chronionego w Supraślu (zał. nr 25). 

 

Ad 17. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany statutu Powiatowego Centrum 

Pomocy Rodzinie w Białymstoku. 

 

 Pani Elżbieta Anna Turczewska – Dyrektor PCPR w Białymstoku przedstawiła zebranym 

projekt uchwały w sprawie zmiany statutu Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie  

w Białymstoku (zał. nr 26).  

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Następnie opinie do projektu uchwały w sprawie zmiany statutu Powiatowego Centrum 

Pomocy Rodzinie w Białymstoku przedstawiła: 

 Pani Sylwia Rząca – Przewodnicząca Komisji Zdrowia, Pomocy Społecznej i Spraw 

Rodziny – opinia pozytywna. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Białostockiego zarządził głosowanie nad projektem 

uchwały w sprawie zmiany statutu Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Białymstoku. 

 

Rada Powiatu Białostockiego przy 23 głosach „za” (zał. nr 27) podjęła 

uchwałę Nr LXI/424/2022 z dnia 30 czerwca 2022 r. w sprawie zmiany statutu 

Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Białymstoku (zał. nr 28). 

 

Ad 18. Podjęcie uchwały w sprawie szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności 

za pobyt w mieszkaniach chronionych funkcjonujących na terenie Powiatu 

Białostockiego. 

 

Pani Elżbieta Anna Turczewska – Dyrektor PCPR w Białymstoku przedstawiła zebranym 

projekt uchwały w sprawie szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za pobyt  

w mieszkaniach chronionych funkcjonujących na terenie Powiatu Białostockiego (zał. nr 29).  
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Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Następnie opinie do projektu uchwały w sprawie szczegółowych zasad ponoszenia 

odpłatności za pobyt w mieszkaniach chronionych funkcjonujących na terenie Powiatu 

Białostockiego przedstawiła: 

 Pani Sylwia Rząca – Przewodnicząca Komisji Zdrowia, Pomocy Społecznej i Spraw 

Rodziny – opinia pozytywna. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Białostockiego zarządził głosowanie nad projektem 

uchwały w sprawie szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za pobyt w mieszkaniach 

chronionych funkcjonujących na terenie Powiatu Białostockiego. 

 

 

Rada Powiatu Białostockiego przy 23 głosach „za” (zał. nr 30) podjęła 

uchwałę nr LXI/425/2022 z dnia 30 czerwca 2022 r. w sprawie szczegółowych 

zasad ponoszenia odpłatności za pobyt w mieszkaniach chronionych 

funkcjonujących na terenie Powiatu Białostockiego (zał. nr 31). 

 

Ad 19. Podjęcie uchwały w sprawie powierzenia Gminie Czarna Białostocka 

prowadzenia zadań z zakresu bieżącego utrzymania dróg powiatowych na terenie 

miasta Czarna Białostocka w 2022 roku, z wyłączeniem zimowego utrzymania. 

 

Pan Marek Jędrzejewski – Dyrektor Powiatowego Zarządu Dróg w Białymstoku 

przedstawił zebranym projektu uchwały w sprawie powierzenia Gminie Czarna Białostocka 

prowadzenia zadań z zakresu bieżącego utrzymania dróg powiatowych na terenie miasta 

Czarna Białostocka w 2022 roku, z wyłączeniem zimowego utrzymania (zał. nr 32).  

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

 

Następnie opinie do projektu uchwały w sprawie powierzenia Gminie Czarna 

Białostocka prowadzenia zadań z zakresu bieżącego utrzymania dróg powiatowych na terenie 

miasta Czarna Białostocka w 2022 roku, z wyłączeniem zimowego utrzymania przedstawił: 

 Pan Michał Kozłowski – Wiceprzewodniczący Komisji Infrastruktury Technicznej – 

opinia pozytywna. 

 



 
 

30 
 

Przewodniczący Rady Powiatu Białostockiego zarządził głosowanie nad projektem uchwały 

w sprawie powierzenia Gminie Czarna Białostocka prowadzenia zadań z zakresu bieżącego 

utrzymania dróg powiatowych na terenie miasta Czarna Białostocka w 2022 roku,  

z wyłączeniem zimowego utrzymania. 

 

Rada Powiatu Białostockiego przy 23 głosach „za” oraz 1 głosie 

„wstrzymującym się” (zał. nr 33) podjęła uchwałę nr LXI/426/2022 z dnia  

30 czerwca 2022 r. w sprawie powierzenia Gminie Czarna Białostocka 

prowadzenia zadań z zakresu bieżącego utrzymania dróg powiatowych na terenie 

miasta Czarna Białostocka w 2022 roku, z wyłączeniem zimowego utrzymania 

(zał. nr 34).  

 

 

Ad 20. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia regulaminu wynagradzania 

nauczycieli w szkołach i placówkach oświatowych prowadzonych przez Powiat 

Białostocki. 

 

 Pani Agnieszka Polińska – Żukowska – p.o. Dyrektora Wydziału SSiZK przedstawiła 

zebranym projektu uchwały w sprawie ustalenia regulaminu wynagradzania nauczycieli  

w szkołach i placówkach oświatowych prowadzonych przez Powiat Białostocki  (zał. nr 35).  

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Następnie opinie do projektu uchwały w sprawie ustalenia regulaminu wynagradzania 

nauczycieli w szkołach i placówkach oświatowych prowadzonych przez Powiat Białostocki  

przedstawił: 

 Pan Henryk Suchocki – Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury i Kultury Fizycznej – 

opinia pozytywna. 

 

Rada Powiatu Białostockiego przy 26 głosach „za” (zał. nr 36) podjęła 

uchwałę nr LXI/427/2022 z dnia 30 czerwca 2022 r. w sprawie ustalenia 

regulaminu wynagradzania nauczycieli w szkołach i placówkach oświatowych 

prowadzonych przez Powiat Białostocki  (zał. nr 37).  
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Pani Agnieszka Polińska – Żukowska – p.o. Dyrektora Wydziału SSiZK w imieniu 

wszystkich nauczycieli pracujących w jednostkach Starostwa Powiatowego w Białymstoku 

podziękowała za podjęcie uchwały.  

 

Pan Mariusz Gołaszewski – Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Białostockiego 

podziękował zebranym Radnym za podjęcie uchwały, dzięki której Dyrektorzy Szkół i Poradni 

będą mieć szansę premiowania pracowników.  

 

Pan Jan Bolesław Perkowski – Starosta Powiatu Białostockiego poinformował, iż 

została również podniesiona kwota wynagrodzenia pracowników administracyjnych jednostek 

zawartych w uchwale o 600 zł.  

 

Ad 21. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie 

Wasilków z przeznaczeniem dla OSP w Dąbrówkach. 

 

Pani Marta Szczuka – Skarbnik Powiatu Białostockiego przedstawiła zebranym projekt 

uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie Wasilków z przeznaczeniem dla OSP 

w Dąbrówkach (zał. nr 38). 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Następnie opinie do projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej 

Gminie Wasilków z przeznaczeniem dla OSP w Dąbrówkach przedstawiła: 

 Pani Anna Grycuk – Wiceprzewodnicząca Komisji Bezpieczeństwa i Porządku 

Publicznego – opinia pozytywna.  

 

Przewodniczący Rady Powiatu Białostockiego zarządził głosowanie nad projektem 

uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie Wasilków z przeznaczeniem dla 

OSP w Dąbrówkach.  

 

Rada Powiatu Białostockiego przy 25 głosach „za” (zał. nr 39) podjęła 

uchwałę nr LXI/428/2022 z dnia 30 czerwca 2022 r. w sprawie udzielenia 

pomocy finansowej Gminie Wasilków z przeznaczeniem dla OSP w Dąbrówkach 

(zał. nr 40). 
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Ad 22. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie wyboru członków 

Komisji Bezpieczeństwa i Porządku Publicznego Rady Powiatu Białostockiego. 

 

 Pan Zenon Żukowski – Przewodniczący Rady Powiatu Białostockiego przedstawił 

zebranym projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie wyboru członków Komisji 

Bezpieczeństwa i Porządku Publicznego Rady Powiatu Białostockiego (zał. nr 41).  

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Następnie opinie do projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie wyboru 

członków Komisji Bezpieczeństwa i Porządku Publicznego Rady Powiatu Białostockiego 

przedstawiła: 

 Pani Anna Grycuk – Wiceprzewodnicząca Komisji Bezpieczeństwa i Porządku 

Publicznego – opinia pozytywna.  

 

Przewodniczący Rady Powiatu Białostockiego zarządził głosowanie nad projektem 

uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie wyboru członków Komisji Bezpieczeństwa  

i Porządku Publicznego Rady Powiatu Białostockiego. 

 

Rada Powiatu Białostockiego przy 25 głosach „za” (zał. nr 42) podjęła 

uchwałę nr LXI/429/2022 z dnia 30 czerwca 2022 r. zmieniającą uchwałę  

w sprawie wyboru członków Komisji Bezpieczeństwa i Porządku Publicznego 

Rady Powiatu Białostockiego (zał. nr 43). 

 

Ad 23.Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie wyboru członków 

Komisji Budżetu i Finansów Rady Powiatu Białostockiego. 

 

Pan Zenon Żukowski – Przewodniczący Rady Powiatu Białostockiego przedstawił 

zebranym projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie wyboru członków Komisji Budżetu 

i Finansów Rady Powiatu Białostockiego (zał. nr 44). 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Następnie opinie do projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie wyboru 

członków Komisji Budżetu i Finansów Rady Powiatu Białostockiego przedstawił: 

 Pan Rafał Łada – Wiceprzewodniczący Komisji Budżetu i Finansów – opinia 

pozytywna. 
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Przewodniczący Rady Powiatu Białostockiego zarządził głosowanie nad projektem 

uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie wyboru członków Komisji Budżetu i Finansów Rady 

Powiatu Białostockiego. 

 

Rada Powiatu Białostockiego przy 24 głosach „za” (zał. nr 45) podjęła 

uchwałę nr LXI/430/2022 z dnia 30 czerwca 2022 r. zmieniającą uchwałę  

w sprawie wyboru członków Komisji Budżetu i Finansów Rady Powiatu 

Białostockiego (zał. nr 46). 

 

Ad 24. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie wyboru członków 

Komisji Infrastruktury Technicznej Rady Powiatu Białostockiego. 

 

Pan Zenon Żukowski – Przewodniczący Rady Powiatu Białostockiego przedstawił 

zebranym projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie wyboru członków Komisji 

Infrastruktury Technicznej Rady Powiatu Białostockiego (zał. nr 47). 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Następnie opinie do projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie wyboru 

członków Komisji  Infrastruktury Technicznej Rady Powiatu Białostockiego przedstawił: 

 Pan Michał Kozłowski – Wiceprzewodniczący Komisji Infrastruktury Technicznej – 

opinia pozytywna. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Białostockiego zarządził głosowanie nad projektem 

uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie wyboru członków Komisji Infrastruktury 

Technicznej Rady Powiatu Białostockiego. 

 

Rada Powiatu Białostockiego przy 25 głosach „za” (zał. nr 48) podjęła 

uchwałę nr LXI/431/2022 z dnia 30 czerwca 2022 r. zmieniającą uchwałę  

w sprawie wyboru członków Komisji Infrastruktury Technicznej Rady Powiatu 

Białostockiego (zał. nr 49). 
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Ad 25. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie wyboru członków 

Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu Białostockiego. 

 

Pan Zenon Żukowski – Przewodniczący Rady Powiatu Białostockiego przedstawił 

zebranym projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie wyboru członków Komisji 

Rewizyjnej Rady Powiatu Białostockiego (zał. nr 50). 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Następnie opinie do projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie wyboru 

członków Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu Białostockiego przedstawiła: 

 Pani Jolanta Den – Wiceprzewodnicząca Komisji Rewizyjnej – opinia pozytywna. 

 

Rada Powiatu Białostockiego przy 24 głosach „za” (zał. nr 51) podjęła 

uchwałę nr LXI/429/2022 z dnia 30 czerwca 2022 r. zmieniającą uchwałę  

w sprawie wyboru członków Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu Białostockiego  

(zał. nr 52).  

 

 

Ad 26. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę nr LIV/389/2022 Rady Powiatu 

Białostockiego z dnia 17 lutego 2022 r. w sprawie delegowania dwóch radnych do 

Komisji Bezpieczeństwa  i Porządku. 

 

Pan Zenon Żukowski – Przewodniczący Rady Powiatu Białostockiego przedstawił 

zebranym projekt uchwały zmieniającej uchwałę nr LIV/389/2022 Rady Powiatu 

Białostockiego z dnia 17 lutego 2022 r. w sprawie delegowania dwóch radnych do Komisji 

Bezpieczeństwa  i Porządku (zał. nr 53). 

 

Pan Zenon Żukowski – Przewodniczący Rady Powiatu Białostockiego poprosił  

o zgłaszanie kandydatów.  

 

Pan Jan Bolesław Perkowski – Starosta Powiatu Białostockiego do pracy w komisji 

zgłosił Pana Zenona Żukowskiego. 

 

Pan Zenon Żukowski wyraził zgodę na pracę w ww. komisji.  
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Innych kandydatów nie zgłoszono.  

 

Przewodniczący Rady Powiatu Białostockiego zarządził głosowanie nad projektem 

uchwały zmieniającej uchwałę nr LIV/389/2022 Rady Powiatu Białostockiego z dnia 17 lutego 

2022 r. w sprawie delegowania dwóch radnych do Komisji Bezpieczeństwa i Porządku wraz 

z ww. kandydatem. 

 

Rada Powiatu Białostockiego przy 25 głosach „za” (zał. nr 54) podjęła 

uchwałę nr LXI/430/2022 z dnia 30 czerwca 2022 r. zmieniającą uchwałę  

nr LIV/389/2022 Rady Powiatu Białostockiego z dnia 17 lutego 2022 r.  

w sprawie delegowania dwóch radnych do Komisji Bezpieczeństwa  i Porządku 

wraz z kandydaturą Pana Zenona Żukowskiego (zał. nr 55). 

 

 

Ad 27. Przyjęcie sprawozdania za okres od 1 stycznia do 31 grudnia 2021 roku  

w sprawie określenia zasad nabywania, zbywania, obciążania nieruchomości oraz 

ich wydzierżawiania lub wynajmowania na okres dłuższy niż 3 lata. 

 

Pani Mirosława Drewnowska – Dyrektor Wydziału Geodezji, Katastru i Nieruchomości 

przedstawiła zebranym sprawozdanie za okres od 1 stycznia do 31 grudnia 2021 roku  

w sprawie określenia zasad nabywania, zbywania, obciążania nieruchomości oraz ich 

wydzierżawiania lub wynajmowania na okres dłuższy niż 3 lata (zał. nr 56).  

 

 Pytań i uwag nie zgłoszono.  

 

 Rada Powiatu Białostockiego przyjęła sprawozdanie za okres od 1 stycznia 

do 31 grudnia 2021 roku w sprawie określenia zasad nabywania, zbywania, 

obciążania nieruchomości oraz ich wydzierżawiania lub wynajmowania na okres 

dłuższy niż 3 lata do wiadomości.  

 

Ad 28.Informacja Starosty o pracach Zarządu między sesjami Rady. 

 

Pani Jolanta Den – Radna Powiatu Białostockiego zapytała o prowadzoną przez 

Zarząd Powiatu korespondencję z mieszkanką Czarnej Białostockiej odnośnie podstawowej 

opieki ambulatoryjnej. 
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Pan Jan Bolesław Perkowski – Starosta Powiatu Białostockiego odpowiedział, iż pismo 

dotyczyło byłego ośrodka zdrowia, który funkcjonował w Czarnej Białostockiej.  

 

Pani Mirosława Drewnowska – Dyrektor Wydziału Geodezji, Katastru i Nieruchomości 

dopowiedziała, iż wpłynął wniosek mieszkanki Czarnej Białostockiej o prowadzenie 

działalności leczniczej – rehabilitacji w dotychczasowym miejscu, czyli w pracowni 

rehabilitacji przy ul. Torowej, gdzie nieruchomość została kiedyś przekazana Burmistrzowi na 

cele lecznicze. Pani Dyrektor poinformowała, iż Zarząd Powiatu Białostockiego przesłał pismo 

informujące, iż zamierza otworzyć działalność leczniczą, w części budynku szkoły przy  

ul. Sienkiewicza w Czarnej Białostockiej. Dodała, iż pismo zgodnie z właściwością zostało 

przesłane Burmistrzowi Czarnej Białostockiej.  

 

Pani Jolanta Den – Radna Powiatu Białostockiego poprosiła o przesłanie kopii pisma 

wysłanego do mieszkanki Gminy Czarnej Białostockiej.  

 

Pan Rafał Łada – Radny Powiatu Białostockiego zapytał o punkt nr 49 z protokołu 

Zarządu Powiatu z dnia 14 czerwca 2022 r. „Udzielenie upoważnienia do podpisania umowy 

darowizny pomiędzy Powiatem Białostockim a Skarbem Państwa – 25 WOG w Białymstoku 

przy udziale 1 POBT z siedzibą w Białymstoku oraz protokołu zdawczo – odbiorczego – 

przekazanie sprzętu wyposażenia obozowiska wojskowego w Jaryłówce z przeznaczeniem na 

zabezpieczenie potrzeb socjalno – bytowych żołnierzy stacjonujących przy granicy polsko – 

białoruskiej”.  

 

Pan Jan Bolesław Perkowski – Starosta Powiatu Białostockiego odpowiedział, iż ww. 

punkt dotyczy zakupu dla Wojska Obrony Terytorialnej piłkarzyków, tarcz itp. do świetlicy  

w celach rekreacyjnych.   

 

Innych pytań nie zgłoszono. 

 

Rada Powiatu Białostockiego przyjęła informację Starosty o pracach 

Zarządu między sesjami Rady. 

 

 

Ad 29. Interpelacje i zapytania Radnych. 

 

     Interpelacji i zapytań nie zgłoszono. 
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Ad 30. Przyjęcie protokołu z obrad LIX oraz LX nadzwyczajnej sesji Rady Powiatu 

Białostockiego. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Białostockiego – Pan Zenon Żukowski przypomniał 

zebranym, iż LIX sesja Rady Powiatu Białostockiego VI kadencji odbyła się w dniu  

19 maja 2022 r. Protokół został przesłany wszystkim Radnym drogą e-mailową. 

Przewodniczący obrad zapytał, czy są uwagi do jego treści. 

 

Uwag nie zgłoszono, wobec czego Przewodniczący obrad zarządził głosowanie.  

 

 

Rada Powiatu Białostockiego, przy 19 głosach „za” przyjęła protokół  

Nr LIX/2022 z dnia 19 maja 2022 r. (zał. nr 57). 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Białostockiego – Pan Zenon Żukowski przypomniał 

zebranym, iż LX nadzwyczajna sesja Rady Powiatu Białostockiego VI kadencji odbyła się  

w dniu 6 czerwca 2022 r. Protokół został przesłany wszystkim Radnym drogą e-mailową. 

Przewodniczący obrad zapytał, czy są uwagi do jego treści. 

 

Uwag nie zgłoszono, wobec czego Przewodniczący obrad zarządził głosowanie.  

 

Rada Powiatu Białostockiego, przy 21 głosach „za” przyjęła protokół  

Nr LX/2022 z dnia 6 czerwca 2022 r. (zał. nr  58). 

 

31.Sprawy różne. 

      Spraw różnych nie zgłoszono. 

 

32. Zamknięcie obrad LXI sesji Rady Powiatu Białostockiego. 

Wobec wyczerpania porządku obrad, Przewodniczący Rady Powiatu Białostockiego 

 – Pan Zenon Żukowski zamknął obrady LXI sesji Rady Powiatu VI kadencji, 

w dniu 30 czerwca 2022 roku, o godz. 1702.  

 

 

Protokołowała:                                                                                                          Podpisał: 

Joanna Sanik                                                                                                           Pan Zenon Żukowski 

 

                                                                                                            Przewodniczący Rady Powiatu Białostockiego 
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